

四天 胡志明 / 古芝地道 / 湄公河之旅



4 Days Ho Chi Minh / Cuchi / Mekong Delta Tour

Cu Chi Tunnel

Cu Chi Tunnel is an incredible underground network constructed by Vietnamese fighters during the long struggle for independence.

古芝地道始挖于抗法期间(1945-1954)。最初,越南游击队隐藏在秘密的地下洞内,洞很小,一般只有肩膀宽,头上的洞口是活的,以供呼吸。但这种洞一旦被敌人发现就逃不掉,因此必须延长秘密地洞,使之成为能在地面上打开多个洞口的地下道,这样既能隐藏自己又能反击敌人,必要时又能脱离危险区域



The Old Post Office

The beautiful Central Post Office across the road from the Notre Dame Cathedral is one of the best looking colonial public buildings in Ho Chi Minh City.

胡志明市中央邮局,建于19世纪末,由法国建筑师设计,大厅内部装饰华丽,圆顶极富古典气息。这座邮局至今仍在使用,从这里寄出一张明信片,是来到越南不可不留的纪念。

Saigon River Cruise



Notre Dame Cathedral

Notre Dame Cathedral is a huge architectural monument located in the heart of the Ho Chi Minh City. This redbrick structure with its twin towers has been a well-known feature of the nation's economic capital

胡志明市圣母大教堂,又称红教堂,是胡志明市最著名的地标。这座教堂完全由红砖所建造,建筑本身非常雄伟、壮丽,教堂外观的雕饰更是精美,而且建筑所用的红砖都没有褪色或损坏。

天数 DAY	行程安排 ITINERARY	早餐 B	午餐 L	晚餐 D	酒店 HOTEL
DAY 01	<p>启程→胡志明 机 ▶ 乘搭客机飞往越南最大城市-胡志明市~西贡直接送往酒店。续往市内观光《圣母院大教堂》。随后游市政法式建筑的《邮政大楼》以及《市政厅》。继续前往晚餐于《西贡河游船浮动餐厅》,欣赏越南歌舞表演及港口夜景。</p> <p>DEPART →HO CHI MINH 机 ▶ Upon arrival at Tan Son Nhat International airport, meet by our representative and transfer City Tour visit 《Notre Dame Cathedral》(Hundred Years Red Cathedral). Continues visit 《The Old Post Office》 and 《The People's Committee Hall》. Dinner will be serving on 《Saigon River Cruise》 with show entertainment.</p>	x	x	River Cruise	White Lion Hotel Or Similar 3*
DAY 02	<p>胡志明 机 古芝 ▶ 早餐后乘车到《古芝地道》,地道全区纵横 250 公里,俗称“越共总部”。游览完毕后,驱车返回胡志明市享用午餐,续参观《战争博物馆》,这里展示了触目惊心的越战图片,接着游览手工艺品店以及漆器工厂。</p> <p>HO CHI MINH 机 CUCHI ▶ After breakfast, Process to 《Cu Chi Tunnels》. After finish visiting transfer back to Ho Chi Minh for lunch, continues proceed to 《War Museum》. Next proceed to the Lacquerware Factory and Handicraft Center.</p>	Hotel Breakfast	✓	Local Restaurant	White Lion Hotel Or Similar 3*
DAY 03	<p>胡志明 机 美托 ▶ 早餐后,前往距离胡志明市 75 公里参观转乘游览船畅游湄公河,游览《泰山岛》,及在《水果园》品尝越南之特产时节水果,欣赏当地民谣。午餐於当地餐厅享用越式油泡象鱼。返回胡志明市。</p> <p>HO CHI MINH 机 MY THO ▶ After breakfast, proceed to My Tho, about 75km from the city, take a boat on The Mekong Delta, visit to 《Thai Son Islet》 and 《The Fruit Garden》 to enjoy the fresh fruit, after lunch with Vietnamese food serve with special “Elephant Ear Fish”, back to Ho Chi Minh City.</p>	Hotel Breakfast	Local Restaurant	Local Restaurant	White Lion Hotel Or Similar 3*
DAY 04	<p>胡志明 机 → 启程回国 ▶ 早餐后,自由活动至集合时间送往机场乘搭客机飞回家园。</p> <p>HO CHI MINH 机 → DEPART FOR HOME ▶ After breakfast, free at leisure until assembly time transfer to International Airport for departure</p>	Hotel Breakfast	x	x	

Tour Code: 4 SGN-VN (03 MAR 2012)

实际行程路线的顺序可能配合当地情况作适当的调整
The sequence of the itinerary may varies on the actual tour